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           PROCES-VERBAL 
 

 

 

 

 Incheiat azi, 7 OCTOMBRIE 2016 in sedinta EXTRAORDINARA a 

Consiliului Local Făgăraş, şedinţă convocată în conformitate cu prevederile art. 

39, alin. (2) şi (3) din Legea nr. 215/2001 privind administraţia publică locală, 

republicată, modificată şi completată. 

 

 Şedinţa a avut loc în sala de sedinte a Primariei, începând cu orele 12:00. 

 

 Domnul preşedinte de şedinţă – Cirje Catalin George: anunţă că 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 16 consilieri, absenţi 3 consilieri: 

dl.Gabor Constantin, dl.Popa Ovisiu si d-soara Suciu Andreea. 

  

 Din partea primariei participă: dl.primar-Gheorghe Sucaciu, 

dl.viceprimar- dl.Valentin Clont, d-soara secretar-Laura Elena Giunca si d-na 

Florina Micu. 

 

Domnul preşedinte - Prezintă şi supune spre aprobare proiectul 

ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea oportunităţii, documentaţiei tehnico-

economice faza DALI actualizată, inclusiv a indicatorilor tehnico-economici 

fundamentali în documentaţia de avizare lucrări de intervenţie pentru 

obiectivul “Restaurarea şi valorificarea durabilă a patrimoniului cultural 

al Municipiului Făgăraş – CETATEA FĂGĂRAŞ”. 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se 

aproba in unanimitate-16 voturi pentru. 
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2.Proiect de hotărâre privind transferul dreptului de proprietate din domeniul 

public al Municipiului Făgăraş în domeniul public al Statului Român a 

imobilului înscrius în CFnr. 103371 Făgăraş, nr. Top 75/1/1/a (sediul 

Poliţiei). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se 

aproba in unanimitate-16 voturi pentru. 

 

 Domnul presedinte:’’Mai avem un proiect de hotarare sosit acum pe loc 

.Este vorba despre o rectificarea prin suplimentare a bugetului Municipiului 

Făgăraș pe anul 2016.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’Doamna secretar, acest proiect poate fi supus 

dezbaterilor?’’ 

 

 D-soara secretar:’’Ordinea de zi se completeaza conform prevederilor 

legale pentru probleme urgente.Daca apreciati aceste sume ca fiind urgente, le 

veti supune votarii.’’ 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se 

aproba in unanimitate-16 voturi pentru. 

 

 Se trece la discutarea ordinii de zi. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de pe ordinea de zi:’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea oportunităţii, documentaţiei tehnico-economice 

faza DALI actualizată, inclusiv a indicatorilor tehnico-economici 

fundamentali în documentaţia de avizare lucrări de intervenţie pentru 

obiectivul “Restaurarea şi valorificarea durabilă a patrimoniului cultural 

al Municipiului Făgăraş – CETATEA FĂGĂRAŞ”. 

 

 Domnul primar:’’Noi am mai discutat acest proiect si l-am avut 

respins.Am fost impreuna cu compartimentul de specialitate la Alba Iulia, am 

discutat pe punctele de respingere a acestui proiect si am ramas ca impreuna cu 

cineva de la Alba Iulia sa facem anumite rectificari pentru a depune proiectul 

saptamana viitoare. 

 Din punctul de vedere al celor de la Alba Iulia, este un proiect bun, dar au 

fost mici neconcordante pe care noi le-am explicat si din punct de vedere tehnic, 

multe modificari si din punct de vedere economic, dar trebuie sa redepunem 
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acest proiect printr-o hotarare de consiliu local saptamana viitoare.Din punct de 

vedere tehnic este vorba doar de rectificare de suprfata.’’ 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se 

aproba in unanimitate-16 voturi pentru (16 consilieri prezenti), adoptandu-se 

Hotararea nr.106/07.10.2016. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de pe ordinea de zi:’’ Proiect de 

hotărâre privind transferul dreptului de proprietate din domeniul public al 

Municipiului Făgăraş în domeniul public al Statului Român a imobilului înscrius 

în CFnr. 103371 Făgăraş, nr. Top 75/1/1/a (sediul Poliţiei).’’ 

 

 Domnul Malene:’’Propun sa votam acest proiect de hotarare pe 

articole.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’Avem astfel o propunere conform Legii 215/2001 

privind administratia publica locala si nu a Regulamentului de organizare si 

functionare al Consiliului Local, nu trebuie sa adoptam prin vot procedural de 

votare pe articole si atunci am sa iau act de aceasta propunere si am sa supun la 

vot fiecare articol din proiectul de hotarare si sa se consemneze vot nominal.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’Supune la vot Art.1. si se aproba in unanimitate-16 

voturi pentru (16 consilieri prezenti). 

 

 Domnul presedinte:’’Supune la vot Art.2. si se aproba cu 14 voturi 

pentru: dl.Alexandru Florin, dl.Biza Radu, dl.Bogdan Ion, dl.Clont Valentin, 

dl.Ercau Bruno, dl.Lup Lucian, dl.Manduc Sorin, dl.Mazilu Alexandru, 

dl.Mogos Remus, dl.Motoc Alexandru, d-na Motoc Carla, dl.Negrila Ion, 

dl.Stengel Norbert si d-na Suteu Marilena si 2 abtineri:dl.Cirje Catalin si 

dl.Malene Petru (16 consilieri prezenti). 

  

  Domnul presedinte:’’Supune la vot Art.3. si se aproba in unanimitate-16 

voturi pentru (16 consilieri prezenti). 

 

 Domnul presedinte:’’Supune spre aprobare proiectul de hotarare per 

ansamblu si se aprona cu 14 voturi pentru: dl.Alexandru Florin, dl.Biza Radu, 

dl.Bogdan Ion, dl.Clont Valentin, dl.Ercau Bruno, dl.Lup Lucian, dl.Manduc 

Sorin, dl.Mazilu Alexandru, dl.Mogos Remus, dl.Motoc Alexandru, d-na Motoc 

Carla, dl.Negrila Ion, dl.Stengel Norbert si d-na Suteu Marilena si 2 

abtineri:dl.Cirje Catalin si dl.Malene Petru (16 consilieri prezenti), adoptandu-se 

Hotararea nr.107/07.10.2016. 
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 Domnul presedinte:Prezinta punctul 3 de pe ordinea de zi:’’ Proiect de 

hotărâre privind rectificarea prin suplimentare a bugetului Municipiului Făgăraș 

pe anul 2016.’’ 

 

 Domnul Manduc:’’Acest proiect de hotarare n-a fost discutat la comisiile 

de specialitate. De regula, la sfarsitul anului, noi am suplimentat sume pentru 

Spitalul Municipal’’ Dr.Aurel Tulbure’’ Fagaras pentru a se descurca pe 

programul de iarna si acum vad o diminuare propusa de executiv de 400 mii lei 

de la ’’Sanatate’’ si o suplimentare la ’’Invatamant ’’ pentru diverse lucrari de 

reparatie. As vrea sa ni se explice putin aceasta situatie.’’ 

 

 Domnul primar:’’Acea suplimentare facuta la spital fiind vorba de 7 

mld.lei, am vorbit cu conducerea spitalului si nu pot sa plateasca aceasta 

diferenta de factura. Ei au facut achizitii pe o suma de 3 mld.lei si nu au cum sa 

faca achizitiile pana la sfarsitul acestui an, iar acei bani sunt luati de la investitii. 

Noi suplimentam acum la scoli pe reparatii. Nefiind folositi acei bani de la 

spital, noi ii luam, ii supliemntam la scoli, iar impreuna cu conducerea spitalului, 

am discutat ca luna aceasta mai putem face rectificari pana la sfarsitul lunii 

asteia.Acolo unde au nevoie de suplimentare, sa ne solicite.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’Vad, de asemenea, ca se propune sa se diminueze 

suma de 245 mii lei de la ’’Reabilitare Turnul Rosu’’ din cadrul Cetatii Fagaras. 

Tineti minte ca a fost o strategie a Consiliului local la inceputul acestui an, s-au 

luat 14 sume pentru reabilitarea etajului 2 de la Cetatea Fagaras.Mai ramane in 

picioare reabilitarea Turnul Rosu daca se diminueaza suma cu acesti bani?’’ 

 

 Domnul primar:’’La fel ca si la spital, necheltuind acei bani de la 

Cetatea Fagaras, pentru ca n-o sa folosim acei bani pana la sfarsitul acestui an 

(nu avem cum, avem nevoie de niste avize de la Ministerul Culturii, nu sunt 

facute achizitiile), folosim acesti bani acolo unde ne trebuie anul acesta, iar anul 

urmator, acea strategie pentru Cetatea Fagaras trebuie urmarita. Daca anul 

urmator suntem pregatiti sa incepem lucrarile, se va rezolva si aceasta problema 

cu Cetatea Fagaras.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’M-am ocupat personal de aceasta problema, stiu ca 

exista aviz pentru reabilitarea Turnului Rosu si stiu ca a fost eliberat in luna 

februarie a.c., dar probabil ca motivul pentru care ati cheltuit banii este pentru ca  

nu s-a facut achizitia pentru reabilitare, nu contest decizia dvs.O sa urmarim cu 

interes ca acea strategie de dezvoltare a monumjentuloui sa aiba continuitate. 

 As face o observatie.La fiecare rectificare sau la aproape fiecare 

rectificare, se are ca obiect scolile. Este un lucru bun, dar pentru scoli, anul 

acesta in ultimii 8 ani de zile, s-au facut cele mai multe alocari bugetare pentru 

scoli si reabilitarea lor.Incepand cu luna iulie a c.s-a mai facut inca o alocare 
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bugetara, ponderea cea mai mare fiind catre scoli.Si Liceul teologic Ortodox 

’’Sfantul Constantin Brancoveanu’’Fagaras este tot scoala a Consiliului local 

Fagaras si acolo nu s-au alocat deloc sume.Daca vorbim de spital, in prima 

rectificare s-au luat 700 mii lei. Vreau sa va rog ca pentru urmatoarea sedinta de 

consiliu sa intocmeasca cineva o situatie cu alocarile bugetare pentru fiecare 

institutie de invatamant din anul acesta pana acum.In rest, ca realocare a sumelor 

este decizia dvs., poate ca nu suntem compatibili in gandire. Sistemul de 

suptaveghere video nu apare ca o noutate; au fost alocati bani in fiecare an 

pentru acest segment si poate sa fie doar o completare in ceea ce priveste 

sistemul de suptaveghere video si, din acest punct de vedere, poate ne faceti o 

situatie la zi.Ca anexe la proiectul de hotarare, au aparut si solicitarile, dar si 

pentru Liceul teologic Ortodox ’’Sfantul Constantin Brancoveanu’’Fagaras as 

vrea sa se aloce bani.’’ 

 

 Domnul primar:’’Suntem obligati sa alocam sume pentru aceste sisteme 

de suptaveghere video. Am analizat si am mers la fiecare scoala, inclusiv la 

Liceul teologic Ortodox ’’Sfantul Constantin Brancoveanu’’Fagaras.Este o 

solicitare de 50 mii lei si am analizat si sumele alocate pe anii anteriori. Pentru 

mine este o prioritate ca scolile din Fagaras sa fie puse la punct din punct de 

vedere al infrastructurii si din acest punct de vedere alocam bani si am initiat 

pentru a aloca bani pentru a le pune la punct, nu in fiecare an putin cate putin, ci 

anul acesta sa finalizam investitiile incepute.La Liceul teologic Ortodox 

’’Sfantul Constantin Brancoveanu’’Fagaras la care faceti dvs referire, acolo 

sumele nu sunt atat de urgente ca la celelalte scoli, dar va asigur ca in 

urmatoarea perioada dupa ce terminam investitiile prioritare dupa cum ni le-am 

stabilit, vom aloca bani si la Liceul teologic Ortodox ’’Sfantul Constantin 

Brancoveanu’’Fagaras dupa prioritati.Visavi de cum s-au alocat banii, v-am 

explicat mai devreme. Resurse financiare se vor gasi si anul viitor, deci se va 

rezolva pentru fiecare institutie.’’ 

 

 Doamna Motoc Carla:’’As vrea sa intreb de ce nu cheltuim banii pentru 

spital pe ce trebuie?’’ 

 

 Domnul primar:’’Acesti bani sunt doar pentru reparatii si nu pot fi 

folositi pentru investitii. Banii acestia ii folosim la reparatii, acolo unde este 

nevoie, de exemplu, la scoli si , i-am spus doamnei director sa ne solicite bani de 

investituii.Noi trebuie sa facem aceste rectificari pentru a nu tine banii nefolositi 

si sa-i folosim pe ce este urgent.Ca exemplu, pediatria a ramas sa isi faca 

documentatia, se va face soclicitarea pentru investitii pentru ca noi sa alocam 

bani.’’ 
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 Domnul presedinte:’’Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se 

aproba cu 14 voturi pentru si 2 abtineri:dl.Cirje Catalin si dl.Motoc Carla (16 

consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea nr.108/07.10.2016. 

 

 Domnul presedinte:Multumeste pentru participare si declara inchise 

lucrarile sedintei. 

 

 Drept pentru care, s-a incheiat prezsentul proces-verbal, in 3 exemplare. 

 

 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA,   SECRETAR, 

 CIRJE CATALIN GEORGE              LAURA ELENA GIUNCA            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PJ/PJ. 


